
Bestyrelsesmøde  afd 37. D 5/7 
 
Lavet det areal foran gildesal laves hyggeligt og udligne højdeforskel  
   ( Grethe tager fat i havecenter og får et tilbud) 
 
Udhæng og Stern males 
   ( bestyrelsen kunne ikke blive enig om farve så det kommer med på afdelingsmøde) 
 
Godkende markvandring 
   ( blev godkendt) 
 
Afdelingsmøde bliver holdt i egen gildesal  
Augustenborg landevej med kaffe,te,øl og vand 
   (Bestyrelsen var enig om det var en god ide mail sendt til Jesper ) 
 
Renovering af alle lejemål der ikke er renoveret så vi kan få samme standard hele vejen igennem det er dyrt 
for afd 37 når mange af beboerne flytter 
   ( bestyrelsen var enig og mail sendt til Jesper ) 
 
Bestyrelsen afd 37 

 


